
 

 

Vanløse d. 17.08.2021 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 
17.08.2021 kl. 17:30 – 20:00  

 
Mødet afholdes fysisk i personalerummet 
 
Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Christine Beyer, Jens Peter Fisker, Eik Andreasen, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, 
Marcelo Ibanez, Mikael Lassen, Dorte Mondrup og Mathias Persson 
 
Elevrepræsentanter: Ingrid, Karla-Marie, Sofie, Malú 
 
Medarbejderrepræsentanter: Ruben Spliid, Frida Ratzer 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen og Bente Haugbøl 
 
Ordstyrer: Jens Peter Fisker 
 
 

O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af dagsorden Dagsorden er godkendt.  

B 

17:35 – 
18:05 

2 Konstituering af 
skolebestyrelsen for 
skoleåret 2021 – 22 samt 
godkendelse af 
forretningsorden 

- Valg af formandskab: Jens Peter 

Fisker er valgt.  

- Valg af næstformand: Gitte er 

valgt.  

- Valg af mødeleder: Mathias er  

valgt 

- Vedhæftet er udkast til ny 

forretningsorden – er vedtaget 

med de ændringer forslået om at 

ændre forældreintra til Aula og 

skoleporten til skolens 

hjemmeside. – Skolebestyrelsens 

mødekadance drøftes  

- Jf. vedhæftet gældende 

forretningsorden afholder SB 

forskudte valg - bilaget er taget til 

efterretning og der skal tages 

stilling til, hvorvidt det er Mathias 

O+D+B 



 

 

eller Michael der er første 

suppleant.  

- Vedhæftet er oversigt over 

valgperioder –  

18:05 – 
18:15 

3 Nyt fra elevrådet Elevrådet har afholdt et møde, hvor 
trivselsmålingen er drøftet. 
Størstedelen er af eleverne er glade 
for lærerne og skolen. Elevrådet 
bemærkede at i 5., 6. og 9. er der 
flere elever, der ikke er trygge ved 
at stille sig op for klassen og tale 

Rengøringen er ifølge eleverne ikke 
så tilfredsstillende.  

Eleverne oplever at skolen er blevet 
flot efter renoveringen, eleverne 
oplever også en forbedring i forhold 
til ventilation og temperaturen.  

Vi tager en videre drøftelse af 
trivselsmålingerne på et af de 
kommende møde.  

O 

18:15 – 
18:30 

4 Meddelelser - Formand – ingen meddelelser 
- Medarbejderrepræsentanter – 

ingen meddelelser 
- Ledelsen – Vi gået over til en 

almindelig skoledag uden 
coronarestriktioner. Vi har ansat 
fire nye lærere. Den ene har 
allerede opsagt sin stilling på 
baggrund af følger fra et tidligere 
sygdomsforløb. Stillingen er slået 
op. Vi har været udfordret i 
forhold til at have tilstrækkeligt 
med vikarer. 
KKFO’en er udfordret økonomisk 
som følge af overgangen fra at 
være selvejende til en kommunal 
fritidsordning. Leder af KKFO’en 
Sus og repræsentant fra 
forældrerådet deltager 
forventeligt på næste møde.  

- Status Covid-19 – erfaringer fra 
sidste skoleårs 
coronanedlukning/genåbning 
tages med på kommende møde.  

O 



 

 

Der er kommet nye retningslinjer. 
Vi er fortsat årgangsopdelt for at 
mindske smittespredning. Vi er 
opmærksomme på, at elever 
vender hjem fra ”røde 
destinationer” og at eleverne i 
den forbindelse skal gå i 
selvisolation/PCR-testes.  
 

18:30 – 
18:50 

5 Udarbejdelse af årshjul - Udkast til årshjul er vedhæftet 

- Det møde der ligger sammen 

kommunalvalg rykkes til den 

17.11.21. Mødet i februar ligger i 

vinterferien og rykkes til den 

22.02.22.  

- Børn og unge borgmesteren 

deltager i mødet den 12.10.21.  

- På mødet den 12.10 føres der 

tilsyn med faglig fordybelse og 

lektiehjælp. 

- Forslag om at der føres tilsyn med 

princippet om 

skolehjemsamarbejdet og 

kommunikation.  

- Udkastet til årshjulet er besluttet 

med de datoændringer der er 

fremlagt.  

- Skolebestyrelsen skal afholde en 

strategidag. I den forbindelse 

justeres det eksisterende årshjul  

Muligheden for at arbejdsdagen 

kan afholdes på Rådhuset 

undersøges.  

O+D+B 

Spisning 

19:15 – 
19:35 

6 Drøftelse af ´Plads til 
Forskellighed´ 

- Dokumenter af juni 2021 er 

vedhæftet. Der er ikke en 

forventning om at disse er læst 

inden mødet 

 

Vi har haft nogle indledende 

drøftelser om den kommunale 

indsatsplan om ”Plads til 

forskellighed”. 
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19:35 – 
19:55 

7 Første planlægning af 
indsatsen ift. kontaktforældre 

- Ved Dorte og Marcelo  

Der er ikke noget nyt siden sidst 
punktet var på dagsordenen.  

O+D 

19:55 – 
20:00 

8 Eventuelt  

O+D 

 


